

Protokoll för UNF Kronoberg 16/10-2017

Närvarande med rösträtt: Felicia Grill, Emil Johansson, Mina Karlsson, Emma Axelsson, Jennie Rydén, John Ferner, Simon Pettersson, Noëmi Liebe

Närvarande utan rösträtt: Pontus Oskarsson, Patrik Salomonsson

Plats: Vattentorget

1. Öppnande av mötet

Emma öppnar mötet.

2. Fastställande av föredragningslistan

Mötet beslutar

ATT fastställa föredragningslistan med dess ändringar.

3. Lägesrunda

Vi går en lägesrunda runt bordet.

4. Föregående protokoll/Wunderlista

Vi går igenom föregående Wunderlist.

Eftersom att vi har gått igenom Wunderlisten anser mötet att vi inte behöver gå igenom föregående protokoll.

Mötet beslutar

ATT lägga föregående protokoll till handlingarna.

5. Val av

a. Protokolljusterare

Mina föreslår sig själv till protokolljusterare.

Mötet beslutar

ATT välja Mina till protokolljusterare.

b. Uppdragsloggsförare

Emil föreslår sig själv till uppdragsloggsförare.

Mötet beslutar

ATT välja Emil till uppdragsloggsförare.

c. Parkeringsvakt

Noëmi föreslår sig själv till parkeringsvakt.

Mötet beslutar

ATT välja Noëmi till parkeringsvakt.

6. Ekonomi

Emil går igenom ekonomin. Som den silvergris Emil blev utsedd till under kongressen så får han hela styrelsen engagerad: vi fick vara med och markera tre saker som vi undrar över/ tycker är bra i resultat- och balansrapporten. I övrigt så ser ekonomin bra ut.

7. Verksamhetsutvecklare

Pontus har varit på personalsamling. Han har värvat på Fagrabäckskolan och är i planeringsstadiet med en ny grupp. Pontus meddelar att vi kan söka pengar för Vit jul och han tycker att vi borde uppmuntra våra föreningar att söka de pengarna. Det är något som våra faddrar får meddela vidare till respektive förening.

8. Arbetsplan/årsplan

Oktober: Vi ska ha en kurshelg samt två värvningar, vi har genomfört en värvning.

November: Vi ska ha två värvningar i november, ett nyhetsbrev ska komma ut då.

December: Vi ska ha en FSS i december, Felicia, Simon och kanske Noëmi planerar FSSen.

9. Junis

Junis distriktsstyrelse kommer in under vårt möte för att prata om JUNF (samarbete mellan Junis och UNF). Elisabeth föreslår att vi ska ringa runt till Junisar som är på väg över till UNF. Noëmi tar på sig att sammankalla vårt JUNF-utskott.

10. Rapporter

- a. **UNF 38 kamratkretsen**
- b. **UNF Soberlan**
- c. **UNF Wadajir**
- d. **UNF Womba Womba**
- e. **UNF Tillsvidare**
- f. **UNF SYP**
- g. **Förarpolicy**
- h. **Kurshelg**
- i. **Present till fadder**
- j. **Halloween**
- k. **Kursgården**
- l. **Mötesbesökare**
- m. **Irma**

Mötet beslutar

ATT notera rapporterna.

11. Engagemangsnivå

John förklarar lite varför han har varit frånvarande och inte engagerat sig så mycket det senaste månaderna. John meddelar styrelsen att han har planerat att hoppa av distriktsstyrelsen.

Noëmi lyfter att det inte borde vara så tabu-belagt att engagemanget går upp och ner och att vi alltid borde kunna säga till.

12. Valberedningen för distriktsstyrelsen

Patrik Salomonsson är med på vårt möte som representant från valberedningen. Patrik undrar om vi i styrelsen har något som vi vill skicka med till deras arbete. Valberedningen vill gärna skicka ut till våra medlemmar att deras arbete är igång. Vi i styrelsen diskuterar lite kring det, men kommer inte fram till något vettigt som valberedningen kan ta med sig.

13. Våra gårdars ombudsmöte 2018

Patrik meddelar att våra gårdars ombudsmöte 2018 kommer att vara i Växjö, den 25–27 maj. Våra gårdar vill gärna ha lite hjälp med ett ungdomsspår.

14. Årsmötesprotokoll

Emil skickade in en rapport om att han har fått mejl från Niklas Gustavsson om årsmötesprotokollet. Vi har ett ofärdigt årsmötesprotokoll som verkligen borde komma ut nu på en gång. Protokollet är i stadiet där det ska skrivas under av alla. Emil tar på sig att lösa det.

15. Ölköpskontroller med kommunerna

Noëmi har varit i kontakt med kommunerna. Växjö var inte intresserade av detta och Tingsryd skulle höra av sig när de har fixat lite saker internt. Noëmi tycker att vi borde fixa egna ölköpskontroller. Noëmi, med hjälp av Patrik planerar vidare detta.

16. Fritidsgården

Jennie tog för ett tag sedan på sig att tillfråga folk om att arrangera aktivitet på fritidsgården. Det har inte gått så bra. Jennie vill gärna avsäga sig detta uppdraget.

Styrelsen har en diskussion om vi ska försöka göra en aktivitet eller inte.

Mötet beslutar

ATT Jennie avsägs från ansvaret och samt att vi inte ska lägga något fokus på en aktivitet på fritidsgården.

17. Google drive-mapp

Felicia går igenom de förändringar som hon gjorde när hon städade på driven. Det finns en mapp med material att slänga/som vi inte får ha kvar.

Mötet beslutar

ATT Felicia får mandat att slänga mappen på driven.

18. Arbetsdag

Emma doodlade en arbetsdag. Semanur, som är vår nya fadder vill gärna träffa oss en helg och det hade varit bra om vi kunde samköra detta. Preliminärt är den 2 december. Tanken är en peppdag men också lite arbetsdag. Emma ska be Semanur att fixa en bra dag.

19. Utmaningen

UNF förbundet har lanserat utmaningen, som vi borde anta. Vi borde lägga upp en egen utmaning.

Mötet beslutar

ATT anta utmaningen ”Annelie och Hampus håller den nya UNFaren”.

20. Vit jul/ nyår

Emma berättar att det går att söka pengar för vit jul, sista dagen att söka är den 6 november. Emil, Mina och Patrik vill planera nyår, Simon vill vara med och genomföra det. Det är lite oklart om jul-lanet ska göras i år. Felicia tar vidare detta till Sober-lan.

Mötet beslutar

ATT Mina, Emil och Patrik planerar nyår.

21. Budget för kurshelgen

Planeringsgruppen för kurshelgen har skickat in en budget. Emil går igenom budgeten. Simon går igenom budgeten för halloween.

Mötet beslutar

ATT godkänna budgeten för kurshelgen.

ATT godkänna budgeten för halloween.

22. Kommande möten/fikaansvarig

Nästa möte är den 21 november kl 19.00.

Mötet efter det är den 11 december kl 17.00.

23. Avslutande av mötet

Emma avslutar möte

Mötesordförande-Emma Axelsson

Protokolljusterare- Mina Karlsson

Mötesskreterare – Felicia Grill
